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Proces – verbal 
încheiat azi 11.02.2016  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali. Lipsesc d-ul Coman Ionut si d-ul 
Rosioru Laurentiu .  Mai sunt prezenti d-ul Miu Ioan  - director Scoala Icoana si d-ul Coman 
Paul - cetatean al comunei Icoana . 
 Se trece la alegerea noului presedinte de sedinta . 
 D-ul Zaharia Constantin il propune ca presedinte pe d-ul State Gheorghe, propunere 
aprobata cu unanimitate de voturi, astfel adoptandu-se hotararea nr. 1 . 
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 
 Apare in sala de sedinte si d-ul Rosioru Laurentiu . 
 D-ul State Gheorghe spune ca a zis la sedinta anterioara ca s-a aprobat transportul 
cadrelor didactice exact cum s-a propus, nu o suma mai mica . 
 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si  se aproba cu unanimitate de 
voturi . 
 D-ul presedinte State Gheorghe citeste ordinea de zi : 
  1.  Proiect de hotărâre cu privire la  alegerea noului presedinte de sedinta .  
 2.  Proiect de hotărâre cu privire la validarea rectificarii bugetului local  efectuata prin 
dispozitia primarului . 
 3.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la  stabilirea retelei scolare in baza avizului I.S.J. 
Olt . 
 4. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea devizului general actualizat la 
obiective de investitii ale comunei . 
 5. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea  bugetului  local de venituri si 
cheltuieli pentru anul 2016 . 
  6.  Discutarea solicitarii unui numar de 59 cetateni din satul Ursoaia inregistrata la nr. 
42/12.01.2016 care  solicita refacerea podetului peste paraul Plapcea, punctul CIUCIU-
Niculin, distrusa de inundatiile din anul 2014   . 
  7.   Analizarea cererii numitului Dinusii Dan din comuna Icoana, sat Ursoaia nr. 
47/13.01.2016 prin care solicita un ajutor de inmormantare pentru mama sa decedata . 
 8.  Adresa FN/07.01.2015 emisa de Postul de Politie Icoana prin care solicita 
analizarea posibilitatii de sprijinire in vederea continuarii  lucrarilor de reconditionare a 
sediului Postului de Politie Icoana . 
  9.  Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul primar ia cuvantul si spune ca a stabilit cu executantul PUG ca 4 zone din satul 
Ursoaia din extravilan  sa treaca in intravilan . Sa adaugam pe ordinea de zi si acest lucru.    
D-nii consilieri sunt de acord . Se supune la vot ordinea de zi de catre d-ul presedinte State 
Gheorghe, cu punctul propus de d-ul primar  si se aproba cu 9 voturi pentru si 1 vot impotriva 
(d-ul Stavre Cristea) . 
 D-ul Stavre Cristea - nu cred ca avem timp intr-o sedinta sa dezbatem proiectele de 
hotarare, trebuia convocata sedinta in ianuarie . 
 D-ul primar - cred ca doar bugetul este de dezbatut, celelalte nu presupun dezbateri . 
- la art. 39 din lege spune ca 1/3 din consilieri pot convoca sedinta consiliului local . 
 D-ul Stavre Cristea - punctele 3,4,5 propun sa le discutam astazi . 
 D-ul primar - nu se pot retrage proiectele de hotarare decat la initiativa initiatorului . 
 D-ul presedinte State Gheorghe da citire  pct. 2 de pe ordinea de zi : 
  2.  Proiect de hotărâre cu privire la validarea rectificarii bugetului local  efectuata prin 
dispozitia primarului . 
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 D-na Stefanescu Ioana citeste proiectul de hotarare, referatul de aprobare si raportul 
compartimentului financiar contabil . 
 D-ul State Gheorghe - e vorba de imprumutul de la CEC care s-a rambursat . 
 Se supune la vot punctul 2 de pe ordinea de zi si se aproba in unanimitate, astfel 
adoptandu-se hotararea nr. 2 . 
  D-ul State Gheorghe  citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
  3.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la  stabilirea retelei scolare in baza avizului I.S.J. 
Olt . 
 D-ul director Miu Ioan - trebuie sa aprobati dvs. sustinerea din bugetul local cu 
256000 lei a cheltuielilor pentru salarizarea cadrelor didactice . 
 D-ul primar - 514000 lei s-au alocat din TVA 
- 770000 necesar, au solicitat de la scoala 
- diferenta, trebuie sa contribuie primaria - 256000 lei . 
 D-ul primar da citire raportului intocmit de catre secretarul comunei . 
 D-ul Radulescu Ilie - primaria poate sa nu dea banii acestia, sa faca altceva cu acesti 
bani 
-sau pot zice ca ca se desfiinteaza scolile, a doua varianta . 
 D-ul primar - la Legea 165/2013 am zis ca avem bani si cand s-au dat bani pentru 
aceasta lege n-am primit nimic  
 - cine stie ce va fi . 
 Supus la vot, punctul 3 de pe ordinea de zi se aproba in unanimitate, adoptandu-se 
hotararea nr. 3 . 

 D-ul presedinte State Gheorghe citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 
 4. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea devizului general actualizat la 
obiective de investitii ale comunei . 
 D-ul primar  citeste proiectul de hotarare, referatul de aprobare. Spune ca TVA - ul  a 
scazut de la 24 % la 20 %, deci trebuie actualizat devizul . 
 D-ul Stavre Cristea - stricam podistile lipite de asfaltpentru canalizare daca este pe 
dreapta 
- s-au facut podistile fara proiect . 
 D-ul primar - cand ati turnat in fata barului, ati facut proiect ? 
- daca ati fi fost in 2014 la inundatii cand a trebuit sa spargem podistile, ati fi inteles 
 D-ul  State Gheorghe  supune  la vot  pct. 4 de pe ordinea de zi si se aproba cu 9  
voturi pentru si 1 vot impotriva (d-ul Stavre Cristea), fiind adoptata hotararea nr. 4 . 
 D-ul presedinte State Gheorghe citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 
 5. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea  bugetului  local de venituri si 
cheltuieli pentru anul 2016 . 
 D-ul primar citeste raportul compartimentului financiar - contabil . 
 D-ul Ilie Mircea - referent contabilitate, spune ca 80 lei si 200 lei in 2016 s-au incasat 
la miniexcavator si buldoexcavator , veniturile apar la venituri proprii . 
- iese d-na Giorloiu (asistent personal) la pensie, sa luam de la asistenti personali si sa dam la 
indemnizatii, poate nu se ajung banii la indemnizatii, poate mai intra cineva . 
- sa luam 10000 lei de la 68.02.10 pentru a-i duce la indemnizatii . 
 D-nii consilieri sunt de acord . 
 D-ul State Gheorghe - la lista investitiilor pe anul 2016, pct. 7 , nu s-a achitat nimic? 
- SF-ul il suporta primaria? 
- la drumul din Ursoaia am facut demult un SF, am dat banii degeaba pe el . 
 D-ul primar- trebuie refacuta la vreo trei ani, actualizata, documentatia . 
- am actualizatdocumentatia la DC 98 si este depus proiectul la Craiova 
- podul de la Floru se va demara luna asta probabil, s-a facut licitatia, este semnat contractul . 
 D-ul Radulescu Ilie - la podetul de la Ursoaia este prevazut ceva ? 
 D-ul primar - la 84.02. e o suma de 210000 lei la reparatii curente 
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- la reparatii curente se poate prinde . 
 D-na viceprimar - nu e cam mult la balastare? 
 D-ul primar - la cum arata drumurile, nu cred ca este mult 
- mai sunt si puntile la Ciuciu, la d-na Stefanescu, la Ratoiu, jumatate - jumatate ar fi bine, si 
balastare si reparatii curente 
- reparatia puntii de la Bebe Ciuciu, de la d-na Stefanescu, la Marin Ratoiu sunteti de acord sa 
le facem ? 
 D-nii consilieri sunt de acord . 
 D-ul primar - din ce sa le facem ? 
- la Bebe Ciuciu o facem cum a fost si la Marin Ratoiu din metal ? 
 D-ul Stavre Cristea - din metal 
- sa vedem chesoanele alea cum le puneti in apa, daca aproba apele romane sa obturati apa  
- la Marin Ratoiu sa punem pe teava cum a fost . 
 D-ul primar - 20 m largime, face burta pe apa 
 D-ul Radulescu Ilie - exact cum le aveam, sa se foloseasca cand e scazuta apa 
 D-ul primar- la Ratoiu eu zic sa-i punem un picior, trepied, la mijloc 
 D-ul State Gheorghe - sa luam un specialist de la Apele Romane  
 D-ul primar - le facem proiect? 
 D-ul Stavre Cristea - nu le facem niciun proiect, nu putem face o punte ? 
 D-ul primar - daca o facem cat este albia e bine? cand vine apa mare ce faceti? 
  D-na Stefanescu Ioana - cand e apa mica ne trebuie 
 D-ul primar - 100000 lei la reparatii curente propun eu, din cei 210000 lei 
 D-ul State Gheorghe - la acoperis parcare ce este acolo la investitii ? 
 D-ul primar - s-a dorit a se face un targ acolo, stie d-ul Zaharia C-tin, s-a renuntat 
 D-ul Stavre Cristea - posetul facut in Icoana este fara rost 
 D-ul Zaharia C-tin - trec si utilaje pe acolo spre Barla, este util 
 D-ul Rosioru Laurentiu - lacul serpuit intra tot pe bugetul local? 
 D-ul primar -tot noi o sa-l facem, cine sa-l faca ? 
 D-ul Radulescu Ilie - am vazut o parcare in Icoana la gogoserie, cine a dat aprobarea 
sa se faca acolo? Nu era bine la Radici? 
 D-ul primar - eu am dat aprobarea, daca ar fi fost la Radici se spunea ca am facut-o 
pentru el, pentru Radici . 
 D-ul Radulescu Ilie- sa se faca un deviz la punti 
 D-ul primar - deci sa se faca fara proiect, doar un deviz 
 D-ul State Gheorghe - din doi stalpi sa se faca la d-na Stefanescu Ioana 
 D-na Mandache Mariana - nu putem sa facem ca la Corbu la d-na Stefanescu Ioana ? 
 D-ul primar - 42000 lei a costat, cu vaca se trece prin albie,sa se faca pe actuala albie 
- cu cine facem reparatiile astea la punti? 
 Supusa la vot, rectificarea de buget  cu modificarile prezentate se aproba cu 
unanimitate de voturi, astfel adoptandu-se hotararea nr. 5 . 
 D-ul presedinte citeste pct. 7 : 
  7.   Analizarea cererii numitului Dinusii Dan din comuna Icoana, sat Ursoaia nr. 
47/13.01.2016 prin care solicita un ajutor de inmormantare pentru mama sa decedata . 
 D-ul Stavre Cristea - mama sa a avut pensie, a luat ajutor de inmormantare de la Casa 
de Pensii 
 D-ul primar - iluminatul in cimitire si imprejmuirea ar mai fi de discutat . 
 - pentru toate cimitirele cam 920 m cablu ar trebui, 40 stalpi, aprox. 10000 lei ar costa 
in total, la toate cimitirele . 
 D-na Ancuta Gabriela - nu ne trebuie proiect, cine face fara proiect ? 
 D-ul State Gheorghe - daca ia foc cablul ? 
 D-na Ancuta Gabriela -  am vorbit cu d-ul manager Marinescu si ne sponsorizeaza cu 
cei 40 stalpi . 
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 D-ul Stavre Cristea - eu nu inteleg de ce trebuie noaptea iluminat la cimitir, cine se 
duce noaptea in cimitir? 
 - sa imprejmuim cimitirele, mai bine 
 D-ul State  Gheorghe - sa facem o alee principala doar, nu fura nimeni mortii sau sa 
folosim un material mai ieftin la gard sa nu-l fure . 
 Se supune la vot ca solicitarea lui Dinusi sa se respinga in caz ca a primit ajutor de la 
casa de pensii, se aproba in unanimitate . 
 D-ul presedinte State Gheorghe citeste pct. 8 de pe ordinea de zi :  
   8.  Adresa FN/07.01.2015 emisa de Postul de Politie Icoana prin care solicita 
analizarea posibilitatii de sprijinire in vederea continuarii  lucrarilor de reconditionare a 
sediului Postului de Politie Icoana . 
 Se stabileste sa vina la sedinta urmatoare sa spuna exact ce doreste . 
 D-ul primar - d-ul contabil a prins 30000 lei in plus la PUG, sa-i folosim la altceva 
- la unele nu se poate face aleea, sunt de-a valma mormintele . 
 Se stabileste sa se foloseasca cei 30000 lei pentru cimitire la imprejmuire si alei . 
 D-ul primar - sa dam 10000 lei la politie si 20000 lei la cimitire . 
 D-nii consilieri sunt de acord . 
 D-ul primar citeste cererea d-lui Stoian Dumitru nr. 201/11.02.2016 . 
 D-ul primar - in satul Ursoaia sunt zone care apar in extravilan, trebuie bagate in 
intravilan, cum este normal, T29, T27, T33, T49, S = 27694,511 m.p. . 
 D-ul Ilie Mircea - sunt doar 20000 lei ramaside la PUG, nu 30000 lei . 
 D-na Ancuta Gabriela si d-ul Zaharia C-tin propun sa fie utilizati la cimitire . 
 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
 
 
 

    
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

        State Gheorghe           Nicolăiţă  Viorel 
 


